
Protokół Nr XXXVII.2022 

z sesji Rady Gminy Górzyca 

odbytej w dniu 31 marca  2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Bańka o godzinie 13
00  

otworzył sesję 

i po powitaniu wszystkich  oświadczył, że na sesji obecnych jest 14 radnych, co 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał  

(nieobecna radna Blanka Kwiek). 

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych czy zgłaszają propozycje do porządku 

obrad sesji? 

 

Radni nie zgłosili innych propozycji do porządku obrad sesji  i Przewodniczący 

Rady Gminy przedstawił porządek obrad: 
 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu XXXVI sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy 

Górzyca położonych w obrębie Laski Lubuskie na poprawę warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Górzyca na rok 2022”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Górzyca na rok 2022. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca 

na 2022 rok  Nr XXXIV.190.2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. 

11. Opinia Rady Gminy Górzyca z dnia 31 marca 2022 r. dotycząca utworzenia 

Oddziału Kardiochirurgii w Specjalistycznym Szpitalu Wojewódzkim w 

Gorzowie Wielkopolskim. 

12. Sprawozdanie roczne Gminnej Biblioteki Publicznej w Górzycy                              

z wykonania planu finansowego jednostki za rok 2021. 



13. Sprawozdanie roczne Gminnego Ośrodka Kultury z wykonania planu 

finansowego jednostki za rok 2021, w tym z działalności Gminnego Centrum 

Informacji i świetlic wiejskich w 2021 r. 

14. Sprawozdanie rzeczowo-finansowe z wykonania Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Górzyca za rok 2021. 

15. Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

16. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści złożonych interpelacji                           

i zapytań od poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na nie.  

17. Wolne wnioski i informacje.  

18. Sprawozdania komisji Rady o ich pracach w okresie międzysesyjnym lub                                  

w sprawach projektów uchwał. 

19. Zakończenie obrad XXXVII sesji Rady Gminy.  
 

Realizacja porządku obrad: 

 

Ad. 1, 2,  

Zrealizowano na wstępie. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu XXXVI sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół został zamieszczony na 

stronie BIP i spytał  czy radni zgłaszają uwagi do protokołu  z obrad XXXVI 

sesji Rady Gminy. 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu  i w wyniku głosowania jawnego protokół 

Nr XXXVI.2022 został przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Wyniki imienne z głosowania oraz płyta z transmisją obrad stanowią załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. 4 

Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych                 

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Bańka poinformował, że w okresie           

od ostatniej sesji jego działalność ograniczyła się do przygotowania 

dokumentacji w celu zwołania obecnej sesji, ponadto odbył spotkania z Wójtem 

i Sekretarzem Gminy. Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za 

zaangażowanie w pomoc uchodźcom z Ukrainy. 

 

 



Ad. 5 

Informacja Wójta Gminy z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacje przedstawił Wójt Gminy Górzyca Robert Stolarski /informacje 

stanowią załącznik do protokołu.  

 

- Radna Maria Palmowska poinformowała, że na prace na drodze w Radówku 

od czterech dni są wstrzymane. Ponadto Radna pogratulowała Wójtowi  decyzji 

przeznaczenia obiektu po Szkole Podstawowej w Pamięcinie jako 

zakwaterowanie do uchodźców z Ukrainy. Dodała, że sama chciała to 

zaproponować. 

Wójt odpowiedział, że brak prac na budowie nie oznacza wstrzymanie robót.              

W tej chwili oczekujemy na dostarczenie materiałów budowlanych typu kostka 

brukowa, krawężniki i obrzeża, od poniedziałku prace zostaną wznowione. 

 

-  Przewodniczący Rady Gminy w uzupełnieniu swojej wypowiedzi wcześniej, 

wyraził podziękowanie za zaangażowanie  w zbiórce darów dla zaprzyjaźnionej 

Gminy w Ukrainie Mosty Wielkie i wymienił m.in.: Gminny Ośrodek Kultury   

w Górzycy, Ośrodek Pomocy Społecznej  w Górzycy, pracowników Urzędu 

Gminy w Górzycy, Radę Gminy Górzyca, Fundację Dziupla Inicjatyw 

Społecznych z siedzibą w Słubicach, Ochotniczą Straż Pożarna w Górzycy                   

i Czarnowie, PZW Górzyca, Społeczną Straż Rybacka Powiatu Słubickiego oraz 

osoby prywatne, które złożyły datki pieniężne jako pomoc oraz zaangażowali 

się w formie wolontariatu. 

 

Ad. 6 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy 

Górzyca położonych w obrębie Laski Lubuskie na poprawę warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej Agnieszka Nerko. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej  w dniu  28 marca 2022 r.  była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy 

Górzyca położonych w obrębie Laski Lubuskie na poprawę warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. 



 

Ww. uchwała Nr XXXVII.201.2022 została podjęta 14 głosami „za” przy                     

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Insp. ds. ochrony środowiska                                   

i gospodarki wodnej Gabriela Bajsarowicz. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej  

w dniu  28 marca 2022 r.  była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w uchwały w sprawie przekazania petycji według 

właściwości. 

 

Ww. uchwała Nr XXXVII.202.2022 została podjęta 14 głosami „za” przy                     

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Górzyca na rok 2022”. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Podinspektor ds. gospodarki wodno-

kanalizacyjnej i spraw komunalnych ·Zakładu Gospodarki Komunalnej Gabriela 

Sołtysik. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  28 marca 2022 r.  była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie  uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Górzyca na rok 2022”. 

 

Ww. uchwała Nr XXXVII.203.2022 została podjęta 14 głosami „za” przy                     

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu. 



 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Górzyca na rok 2022. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Przewodnicząca Komisji Maria 

Hołubowicz. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej  

w dniu  28 marca 2022 r.  była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Górzyca na rok 2022. 

 

Ww. uchwała Nr XXXVII.204.2022 została podjęta 14 głosami „za” przy                  

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”/kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10  

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2022 rok Nr XXXIV.190.2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. 

 

Projekt uchwały (autopoprawkę) przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata 

Gołębiowska. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej  w dniu  28 marca 2022 r.  była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2021 rok Nr XXIII.138.2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. 

 

Ww. uchwała Nr XXXVII.205.2022 została podjęta 14 głosami „za” przy                              

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”/kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu. /kopia uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 



Ad. 11 

Opinia Rady Gminy Górzyca z dnia 31 marca 2022 r. dotycząca utworzenia 

Oddziału Kardiochirurgii w Specjalistycznym Szpitalu Wojewódzkim                       

w Gorzowie Wielkopolskim. 

 

Opinie przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej  

w dniu  28 marca 2022 r.  była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Radna Stanisława Urban powiedziała, że ten projekt ma dwie strony „medalu”. 

Radna stwierdziła, że w ostatnim okresie z uwagi na stan zdrowia miała do 

czynienia dość często z opieką zdrowia i jej zdaniem dostanie się specjalisty to 

jest już wyczyn, a dostanie się do kardiologa w ramach ubezpieczenia to jest już 

zupełnie niemożliwe. W momencie rejestracji trzeba być zdrowym bo terminy 

są bardzo długie. Radna powiedziała, że dobrze jest że w Gorzowie szpital się 

rozbudowuje i powstają dodatkowe pawilony m.in. na potrzeby kardiochirurgii, 

która zdaniem radnej już funkcjonuje na IV piętrze szpitala i na przełomie 

miesięcy czerwiec-lipiec  tego roku oficjalnie zostanie otwarty oddział bez 

podpisania umowy z NFOZ. Radna stwierdziła, że na dzień dzisiejszy więcej 

pacjentów z naszego terenu leczy się w Nowej Soli. Dodała, że osobiście nie 

chciałaby trafić na leczenie na kardiochirurgię do Gorzowa, która dopiero się 

tworzy, nie ma odpowiedniego sprzętu. Dyrektor szpitala w Nowej Soli kilka lat 

tworzyła ten oddział, doposażając go i dobierając odpowiednią kadrę medyczną. 

Dobrze, że szpital w Gorzowie się rozbudowuje, ale musimy mieć świadomość, 

że nie będziemy kierowani do innych placówek, jak np. do Nowej Soli, Zielonej 

Góry czy Szczecina. Gorzowski szpital potrzebuje lat na zdobycie sprzętu, 

doświadczenia i renomy. Radna powiedziała, że ten projekt za jakiś czas może 

się okazać innym pomysłem i powstaną tam inne specjalizacje. Gorzowski 

szpital posiada już oddział kardiologiczny nie ma kardiochirurgii. Radna obawia 

się, że możemy zyskać  i stracić zarówno, w kwestii jakości opieki medycznej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy w komentarzu przypomniał, że teren naszej gminy 

obsługują dwa śmigłowce ratownicze i kilka lat temu w wielkich bólach było to 

tworzone a teraz mamy ten przywilej, że na nasz teren nakładają się kursy obu 

śmigłowców, tego lotniczego pogotowia ratunkowego. Niewiele jest takich 

regionów w Polsce. Dotarcie pomocy śmigłowcem do potrzebującego pomocy 

medycznej z Gorzowa czy Zielonej Góry liczone jest w minutach. 

Przewodniczący Rady przyznał rację radnej Urban, bo na pewno trzeba czasu, 

aby oddział zyskał doświadczenie i renoimę. 

 

Z uwagi na brak dalszej dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

jawne przyjęcie ww. Opinii Rady Gminy Górzyca z dnia 31 marca 2022 r. 



dotycząca utworzenia Oddziału Kardiochirurgii w Specjalistycznym Szpitalu 

Wojewódzkim w Gorzowie Wielkopolskim. 

 

Ww. Opinia została przyjęta 14 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”                      

i 0 głosów „wstrzymujących” /wszystkie materiały dotyczące opinii i kopia 

opinii stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 12 

Sprawozdanie  roczne Gminnej Biblioteki Publicznej w Górzycy z wykonania 

planu finansowego jednostki za rok 2021. 

 

Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Starszy Bibliotekarz Wioletta Stolarska. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej  

w dniu  28 marca 2022 r.  była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

przyjęcie Sprawozdania rocznego Gminnej Biblioteki Publicznej w Górzycy z 

wykonania planu finansowego jednostki za rok 2021. 

 

Ww. sprawozdanie zostało przyjęte 14 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”                                       

i 0 głosów „wstrzymujących”/kopia uchwały stanowi załącznik do protokołu . 

 

Godz. 14
05

 radny Adrian Sulmiński opuścił obrady sesji – obecnych jest 13 

radnych. 

 

Ad. 13 

Sprawozdanie roczne Gminnego Ośrodka Kultury z wykonania planu 

finansowego jednostki za rok 2021, w tym z działalności Gminnego Centrum 

Informacji i świetlic wiejskich w 2021 r. 

 

Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury 

Małgorzata Gniewczyńska. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej  

w dniu  28 marca 2022 r.  była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Maria Syktus odczytała protokół                         

z przeprowadzonej kontroli Gminnego Ośrodka Kultury - przeprowadzonej 

zgodnie z harmonogramem pracy komisji /protokół stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 



Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

przyjęcie Sprawozdania rocznego Gminnego Ośrodka Kultury z wykonania 

planu finansowego jednostki za rok 2021, w tym z działalności Gminnego 

Centrum Informacji i świetlic wiejskich w 2021 r. 

 

Ww. sprawozdanie zostało przyjęte 13 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”                   

i 0 głosów „wstrzymujących” /sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu . 

 

Ad. 14 

Sprawozdanie rzeczowo-finansowe z wykonania Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Górzyca za rok 2021. 

 

Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Przewodnicząca komisji Maria 

Hołubowicz 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej  

w dniu  28 marca 2022 r.  była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

przyjęcie Sprawozdania rzeczowo-finansowego z wykonania Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Górzyca za rok 2021. 

 

Ww. Sprawozdanie zostało przyjęte 13 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”                   

i 0 głosów „wstrzymujących” /sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 15 

Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie złożyli żadnych interpelacji. 

 

Ad. 16 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści złożonych interpelacji                 

i zapytań od poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na nie.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść odpowiedzi na interpelacje 

zgłoszone przez radnego Rafała Baran na sesji w miesiącu lutym /odpowiedzi 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17 

Wolne wnioski i informacje. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy poinformował: 



1) o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych przez radnych do dnia                

30 kwietnia br.. 

2) o przedłożeniu  przez Klub Sportowy „Walka Czarnów” pisemnej  

odpowiedzi na pytania z ostatniej sesji zgłoszone radnego Adriana 

Sulmińskiego. 

 

Ad. 18 

Sprawozdania komisji Rady o ich pracach w okresie międzysesyjnym lub                    

w sprawach projektów uchwał. 

Brak sprawozdań. 

 

Ad. 19 

Zakończenie obrad XXXVII sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że z uwagi na wyczerpanie 

porządku obrad sesji Rady Gminy i brak dalszej dyskusji  zakończył  XXXVII 

sesję Rady Gminy.  /godz. 14
30 

 

Transmisja zarejestrowana na płycie dvd / stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Zbiorcze zestawienia wszystkich głosowań stanowią załącznik do niniejszego 

protokołu. 

   

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Grażyna Markowska.  

        Przewodniczący Rady 

          (-)Krzysztof Bańka 
 

 

 


